



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)
No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.
Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548
E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website:
www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 12 (Revised)*

25 February 2022

Dear S6 Parents/Guardians/Students,

**Online Practices in lieu of Mock Examination 2022, HKDSE Predicted Level and
S6 Graduation Assembly**

In view of several school staff being tested positive or preliminary positive for Covid-19 and in addition to the announcement made by HKSAR Government on 22 February 2022 that all schools will start the summer holiday in early March, the school has decided to cancel the Mock Examination 2022.

However, to prepare S6 students well for the upcoming HKDSE Examination, the school will arrange online practices of the prepared mock examination papers scheduled **from 28 February to 14 March 2022**. The revised mock examination timetable is attached for your reference. (Please note that English Paper 3 Listening & Integrated Skills has been simplified and English Language Paper 4 Speaking has been cancelled.)

S6 students should follow the revised mock exam timetable and retrieve the exam papers from eClass to **work on their own with utmost honesty**. S6 students have been briefed on 24 February regarding the technical issues and the procedures to follow when doing the online mock exam practices.

Students are reminded to submit their answer scripts online via eClass within 15 minutes after the examination or they risk a mark penalty. Please refer to the following for your reference:

Answer script submission time	Mark penalty
Within 15 minutes after the examination	No mark penalty
16-30 minutes after the examination	20% mark penalty
More than 31 minutes after the examination	0 mark will be given

Since on-campus mock examination cannot be held as scheduled, **students' S5 Yearly Examination marks (100%)*** will be used for reference to submit the HKDSE Predicted Level to Hong Kong Examination and Assessment Authority.

**Revised according to the guideline to all schools from HKEAA*

Due to the early start of summer holiday, S6 Graduation Assembly will be postponed until further notice.

Should students encounter any difficulties, please contact the class teachers or subject teachers concerned.

The epidemic situation is still very severe. Students should stay home to do serious revision and refrain from going out. Thank you for your continuous efforts in the fight against the pandemic and the school wishes our S6 students every success in the online practices as well as the HKDSE Examinations 2022.

Wish you and your family good health.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching

Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二一至二零二二年度

第十二號家長信撮要（詳情請參閱英文版）（**更新版**）

2022 年 2 月 25 日

各位家長/監護人/中六同學：

網上練習代替 2022 年模擬考試、中學文憑考試預測水平及中六畢業歡送會

鑑於本校有數名教職員的新冠病毒檢測報告呈陽性或初步陽性，加上香港特區政府於 2022 年 2 月 22 日宣布所有學校將於三月初開始放暑假，本校決定取消 2022 年模擬考試。

雖然如此，但為了幫助中六學生準備應考即將舉行的香港中學文憑考試，本校將於 **2022 年 2 月 28 日至 3 月 14 日** 安排模擬試卷的網上練習，隨函附上已更新的時間表供大家參閱。（請注意，英文科卷三聆聽及綜合能力已簡化，卷四說話已取消。）

中六學生應根據修訂後的模擬考試時間表從 eClass 提取試卷，**誠實地自行作答**。中六學生已於 2 月 24 日聽取了有關進行網上模擬考試練習的程序和技術問題的簡報。

學生須在考試完結後 15 分鐘內通過 eClass 在網上提交答卷，否則可能會被扣分，詳情如下：

提交答卷時間	扣分
考試完結後 15 分鐘內	不會扣分
考試完結後 16 至 30 分鐘	扣分 20%
考試完結後超過 31 分鐘	零分

由於實體模擬考試未能如期舉行，**學生的中五年終考試成績（100%）*** 將提交香港考評局作為中學文憑考試預測水平的參考。

由於暑假提前開始，中六畢業歡送會將延期，直至另行通知。

學生如遇到任何困難，請與班主任或科任老師聯絡。

現時疫情仍然非常嚴峻，學生應留在家中認真溫習，避免外出。感謝各位在抗疫上的不懈努力，祝願中六同學在網上練習和 2022 年香港中學文憑考試中取得佳績。

祝大家和家人身體健康！

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

李東青校長謹啓

*更新版是以考評局向全港學校發出的指引為依據

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。